

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Italy, 10 Reasons to Visit Italy :

Italy has more than 5,000 miles of coastline, so you will never be far from the beach. Umbria is the only city out of twenty in Italy that is landlocked. The beaches in Italy all have something different to offer too, so you can choose the beach that matches your style. Tuscany has wild and empty stretches with dunes, while Cinque Terre has crowded coves. You can visit Lido beach (which is a short ride from central Venice) or visit the clear blue waters located in Puglia at the bottom of the country.

1. Rome :



There are thousands of words to say about Rome, you can see all the traces of European civilization here. In the arena where the gladiators are beaten, you will notice with your eyes in Rome the most modern way of gathering the world.

2. Venice :



I do not know if I need to say too much about Venice. But in the city of Italy, which is famous for its water channels, transportation is provided by boats. Ideal for a romantic holiday.

3. Alberobello :



Alberobello, a UNESCO world treasure, is a charming Bari town. It is famous for its construction and it is a privilege to spend a night here.

4. Saturnia :



This charming holiday resort in Tuscany is famous for its spas. A nice alternative for healing seekers. There is also a cathedral built in 1100.

5. Assisi :



You can enjoy a delicious breakfast and picnic in this natural setting in the region of Perugia called Assisi. The image of the city resembling medieval buildings is also wonderful.

6. The Capital of Art :



Almost all the artists come to mind from the Renaissance point of view. Donatello, Lippi and Michelangelo are some of them.

7. Italy Cuisine :



Italy is a country famous for pizza and pasta. Apart from the tremendous flavors made by the specialists, there is also a beautiful soup called minestrone. It is world famous for the wines of Italy except for meals.

8. Fashion :



It is especially true that Milan is the fashion capital for you. It also hosts various fashion events throughout the year. There are very nice alternatives here for shopping folks.

9. Sicily :



Volcanoes have been a source of fear for societies for centuries, but they are creating a beautiful landscape in Sicily. Etna is the largest volcano in Europe.

10. Beaches :



It has world famous beaches such as Rabbit Beach, Cala Mariolu, La Pelosa and Cala Goloritze. Rabbit beach is among the top 10 most beautiful beaches in the world.

TR

İtalya'da Turizm, İtalya'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

İtalya'nın 5.000 milden fazla kıyı şeridi vardır, bu nedenle plajdan asla uzakta olmayacaksınız. Umbria, İtalya'daki yirmi şehirden denize kıyısı olmayan tek şehirdir. İtalya'daki plajların hepsinin sunabileceği farklı şeyler var, bu nedenle tarzınıza uyan plajı seçebilirsiniz. Toskana'nın kum tepeleriyle dolu vahşi ve boş alanları, Cinque Terre'nin ise kalabalık koyları vardır. Lido plajını (Venedik'in merkezinden kısa bir yolculuk mesafesinde) ziyaret edebilir veya ülkenin dibindeki Puglia'da bulunan masmavi suları ziyaret edebilirsiniz.

1- Roma :

Roma hakkında söylenecek binlerce söz var, Avrupa medeniyetinin tüm izlerini burada görebilirsiniz. Gladyatörlerin dövüldüğü arenada, dünyayı bir araya getirmenin en modern yolunu Roma'da gözlerinizle fark edeceksiniz.

2- Venedik :

Venedik hakkında fazla söze gerek var mı bilmiyorum. Ancak su kanallarıyla ünlü İtalya şehrinde ulaşım teknelerle sağlanıyor. Romantik bir tatil için ideal.

3- Alberobello :

UNESCO dünya hazinesi olan Alberbello, büyüleyici bir Bari kasabasıdır. Yapısı ile ünlüdür ve burada bir gece geçirmek bir ayrıcalıktır.

4- Satürnya:

Toskana'daki bu büyüleyici tatil beldesi, kaplıcaları ile ünlüdür. Şifa arayanlar için güzel bir alternatif. 1100 yılında inşa edilmiş bir katedral de vardır.

5- Assisi :

Perugia bölgesinde Assisi adı verilen bu doğal ortamda leziz bir kahvaltı ve piknik yapabilirsiniz. Ortaçağ binalarını andıran şehrin görüntüsü de harika.

6- Sanat Başkenti :

Rönesans bakış açısıyla hemen hemen tüm sanatçılar akla gelir. Donatello, Lippi ve Michelangelo bunlardan bazıları.

7- İtalya Mutfağı :

İtalya, pizza ve makarna ile ünlü bir ülkedir. Uzmanlar tarafından yapılan muazzam lezzetlerin yanı sıra, sebzeli çorba denilen güzel bir çorba da var. Yemekler dışında İtalya'nın şarapları ile dünyaca ünlüdür.

8- Moda:

Milano'nun sizin için moda başkenti olduğu özellikle doğrudur. Ayrıca yıl boyunca çeşitli moda etkinliklerine ev sahipliği yapmaktadır. Burada alışveriş yapmak isteyenler için çok güzel alternatifler var.

9- Sicilya :

Volkanlar yüzyıllardır toplumlar için bir korku kaynağı olmuştur, ancak Sicilya'da güzel bir manzara oluşturmaktadırlar. Etna, Avrupa'nın en büyük yanardağıdır.

10- Plajlar :

Rabbit Beach, Cala Mariolu, La Pelosa ve Cala Goloritze gibi dünyaca ünlü plajlara sahiptir. Tavşan plajı dünyanın en güzel 10 plajı arasındadır.

السياحة في إيطاليا ، 10 أسباب لزيارة إيطاليا:

تمتلك إيطاليا أكثر من 5000 ميل من الخط الساحلي ، لذلك لن تكون بعيدًا عن الشاطئ أبدًا. أومبريا هي المدينة الوحيدة من بين عشرين مدينة في إيطاليا غير ساحلية. تتمتع جميع الشواطئ في إيطاليا بشيء مختلف لتقدمه أيضًا ، لذا يمكنك اختيار الشاطئ الذي يناسب أسلوبك. توسكانا لديها امتدادات برية وفارغة مع الكثبان الرملية ، في حين أن سينكوي تيري بها خلجان مزدحمة. يمكنك زيارة شاطئ ليدو (الذي يبعد مسافة قصيرة بالسيارة عن وسط مدينة البندقية) أو زيارة المياه الزرقاء الصافية الموجودة في بوليا في الجزء السفلي من البلاد.

1- روما:

هناك آلاف الكلمات لتقولها عن روما ، يمكنك أن ترى كل آثار الحضارة الأوروبية هنا. في الساحة حيث يتم ضرب المصارعين ، ستلاحظ بأم عينيك في روما الطريقة الأكثر حداثة لجمع العالم.

2- البندقية:

لا أعرف ما إذا كنت بحاجة إلى التحدث كثيرًا عن البندقية. لكن في مدينة إيطاليا المشهورة بقنواتها المائية ، يتم توفير وسائل النقل بواسطة القوارب. مثالي لقضاء عطلة رومانسية.

3- ألبيريلو:

ألبيريلو ، أحد الكنوز العالمية لليونسكو ، هي مدينة باري الساحرة. تشتهر ببنائها ومن دواعي سروري أن تقضي ليلة هنا.

4- زحل:

يشتهر منتجج العطلات الساحر هذا في توسكانا بمنتجعاته الصحية. بديل لطيف لطالبي الشفاء. توجد أيضًا كاتدرائية بنيت في عام 1100.

5- أسيزي:

يمكنك الاستمتاع بوجبة إفطار لذيذة والنزهة في هذا المكان الطبيعي في منطقة Perugia المسماة Assisi. صورة المدينة التي تشبه مباني العصور الوسطى رائعة أيضًا.

6- عاصمة الفن:

يتبادر إلى الذهن جميع الفنانين تقريبًا من وجهة نظر عصر النهضة. دوناتيلو وليبي ومايكل أنجلو بعض منهم.

7- المطبخ الإيطالي:

تشتهر إيطاليا بالبيتزا والمعكرونة. بصرف النظر عن النكهات الهائلة التي يقدمها المتخصصون ، هناك أيضًا حساء جميل يسمى مينسترون. تشتهر عالميًا بنبيذ إيطاليا باستثناء الوجبات.

8- الموضة:

صحيح بشكل خاص أن ميلانو هي عاصمة الموضة بالنسبة لك. كما تستضيف العديد من أحداث الموضة على مدار العام. هناك بدائل رائعة هنا لأصحاب التسوق.

9- صقلية:

كانت البراكين مصدر خوف للمجتمعات لعدة قرون ، لكنها تخلق مناظر طبيعية جميلة في صقلية. إتنا هو أكبر بركان في أوروبا.

10- الشواطئ:

لديها شواطئ عالمية شهيرة مثل Rabbit Beach و Cala Mariolu و La Pelosa و Cala Goloritze. يعد شاطئ Rabbit Beach من بين أجمل 10 شواطئ في العالم.